
Taken the air inflator from the box, turn on the switch.
Put the balloon on the copper nozzle and press the green button 
lightly for air inflation, then release the button to stop inflating. 
If the battery is out of charge, please insert the plug into the 
socket and turn on the switch to charge the battery, the inflator 
can work while charging.
Please turn off the switch after finish the air inflation.

Time Function

switch and remove the plug.

Please read carefully and follow up the instructions & warnings before use

Item No. ：B231

 2.WARNING 
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1.IMPORTANT

Power adapter voltage is AC110V-240V.
Input is DC 13.8V, charging time should be upon 8 hours.

This air inflator is used to inflate a balloon, over 2 hours of contin

uous use may cause the motor to overheat and damage it.

This is not a toy, to avoid contact with children.

Do not block the air outlet, making them always remains in the 
ventilated state.

For your safety, when the power cord is damaged, please contact
 relevant staff.

Do not store or use the air inflator in humid environment. 

When you do not use or leave the air inflator, please turn off the 

When you use the air inflator, to avoid impurities be inhaled into

 the inflator .

If the air inflator is damaged, stop using and contact the manufacturer

Regular maintenance the air inflator, ensure power on or use within 

hree months.

When air inflator be using, do not face toward the inflator .

To ensure the service life, if unused for long periods, every other 
week to charging or discharging the air inflator.  If unused for a 
long periods of inflators and there have no charge or discharge, 
it will damage the battery.

3.OPERATIONS 
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Lagenda Junior Inflator

Special function

If you have two inflators, the two inflators can connect together 
to use at the same time. 

Control one of the inflator to inflate balloons with the same size or 
adjust the time of the two inflators separately to inflate balloons 
with different size.

Battery CapacityFunction Area
Time/Counter
Display Screen

Press    button one time: select the type of time to 0.1 seconds, 
press    /     button to set the inflation time.
Press    button one time: select the type of time to 1.0 seconds, 
press    /     button to set the inflation time.
Press    button three times : confirm the inflation time.
Long press    button three seconds: clear the inflation time and 
counter quantity.
Press    button: shift time and counter function.   

Battery Capacity

Foldable Handle
Air Nozzle

Time Display Screen

Manual Switch

Shift Button

+/Reset Button

/Shift Button
for time&counter

_

Main for twisting balloon & 5" balloon

Connect�with�connecting line



型号 ：B231

 2.警告 
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1.注意事项

电源适配器电压为： AC110V-240V.

充气机充电为： DC 13.8V, 充电时间为8小时以上。

这个充气泵用于给气球充气，连续使用超过两小时可能会导致电

这不是一个玩具，避免与儿童接触。

不要堵塞充气口，使它们一直保持通风状态。

为了您的安全，当电源线被损坏时，请及时联系相关工作人员。

不要储存或在潮湿的环境下使用充气泵。

当您不使用或离开充气泵时，请随手关掉开关并拔出插头。

当您在使用充气泵时，避免杂质被吸入充气泵内。

如果充气泵被损坏了，请停止使用并与厂家联系。

请定期维护充气泵，保证三个月内充电或使用一次。

当充气泵在使用时，不要把充气口对着眼睛。

为确保充气机的使用寿命，如果长期不使用，请每隔三个月对充气机

3.操作说明 

2

宝诺传奇气球充气泵

控制其中一台充气泵，可以充相同尺寸的气球或不同尺寸

机过热并损坏充气泵

使用前请阅读以下操作说明及注意事项

进行正常充电一次。长期不使用充气机且不进行充电，将会损坏率气

机的电池。

的气球。

将工具包内取出的充气机，打开开关。

将气球放在铜嘴上面，轻微的按压绿色开关充气，然后松开开
关，停止充气。

当完成充气，请关掉开关。

当电池没电了,请插上插头并打开开关充电,充电的同时也可以

使用充气泵.

两台充气泵通过连接数据线后，调整两台充气泵的时间,

5.特殊功能 

按  键一次:切换到0.1秒时间,按  /  键,调出您想要的时间

按  键二次:切换到1.0秒时间,按  /  键,调出您想要的时间

按  键三次:确定时间

长按  键三秒:时间及数量清零

按  键:切换时间及记数功能

4.功能操作说明 

蓄电池容量

电量显示

可折叠提手
全铜充气嘴

时间显示屏

手动开关

切换按键

增加/长按清零键

减少/时间数量切换键

功能区时间/电量显示屏

数据线连接
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